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                                                                               ΕΡΩΤΗΣΗ 

 Προς  τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα:  Νεκροί από τον ιό Η1Ν1  

Την τελευταία εβδομάδα τρεις συνάνθρωποί μας έχασαν την ζωή τους από τον ιό 
Η1Ν1, ανεβάζοντας το συνολικό αριθμό των θυμάτων στους 12. Τρεις εξ αυτών είχαν 
ηλικία κάτω των 50 ετών, γεγονός ανησυχητικό για τη δημόσια υγεία, καθώς μπορεί να 
απειλήσει και τις νεότερες ηλικίες .Επιπλέον ,αρκετοί νοσηλεύονται στα νοσοκομεία 
της χώρας με συμπτώματα του ιού, κάνοντας πιθανή την εξάπλωσή του ως επιδημία. 

  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

-          Υπάρχει σχέδιο αντιμετώπισης από το Υπουργείο σε περίπτωση που ο ιός 
πάρει διαστάσεις επιδημίας; 
-          Υπάρχει επάρκεια εμβολίων; 
-           Επαρκούν οι ΜΕΘ για τη νοσηλεία ατόμων που έχουν προσβληθεί  από τον 
ιό; 
-           Υπάρχει ειδική μέριμνα για τους ανασφάλιστους πολίτες; 

 

Ο  ερωτών βουλευτής 

 

Βασίλειος Π. Κικίλιας 

 


